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PROTOKÓŁ NR IX/19 

z posiedzenia IX sesji Rady Miejskiej 

w 30 maja 2019 r.  

 

Obrady IX sesji Rady Miejskiej w Wyszkowie odbyły w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Wyszkowie, Aleja Róż 2. 

Obrady rozpoczęto 30 maja 2019 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:37 tego samego 

dnia. Porządek obrad IX sesji Rady Miejskiej radni otrzymali w ustawowym terminie wraz 

z materiałami sesyjnymi i projektami uchwał. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

Obecni: 

1) Jan Abramczyk, 

2) Radosław Biernacki, 

3) Monika Bieżuńska, 

4) Mariola Brzezińska, 

5) Dariusz Glinka, 

6) Bogdan Roman Kuchta, 

7) Danuta Kukwa, 

8) Czesław Lach, 

9) Andrzej Tadeusz Lewandowski, 

10) Bogdan Osik, 

11) Waldemar Marian Paradowski, 

12) Elżbieta Piórkowska, 

13) Piotr Pokraśniewicz, 

14) Wojciech Zbigniew Rojek, 

15) Krzysztof Sobieski, 

16) Adam Szczerba, 

17) Mateusz Śniadała, 

18) Marek Zdzisław Tauter, 

19) Paweł Turek, 

20) Grzegorz Wyszyński, 

21) Eugeniusz Zaremba. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Grzegorz Nowosielski – Burmistrz Wyszkowa, 

2) Aneta Kowalewska – Z-ca Burmistrza Wyszkowa, 

3) Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy, 

4) Dariusz Korczakowski – Skarbnik, 

5) Edyta Frączak-Szatkowska – Radca Prawny, 

6) Małgorzata Ślesik-Nasiadko – Dyrektor Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej, 

7) Marek Wiśniewski - Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, 

8) Marek Siekierski – Prezes Zarządu Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego, 

9) Agnieszka Mróz - Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej, 
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10) Mariusz Kowalski – Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Kultury „Hutnik”, 

11) Daniel Bogdan - Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

w Wyszkowie, 

12) Mirosław Wysocki – Komendant Straży Miejskiej w Wyszkowie, 

13) Żaneta Kozak – Naczelnik Wydziału Rozwoju, 

14) Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami, 

15) Edyta Wittich – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu, 

16) Adam Mróz– Naczelnik Wydziału Inwestycji i Bezpieczeństwa, 

17) Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa, 

18) Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych, 

19) Bożena Czerwińska – Główny Specjalista ds. Obsługi Rady Miejskiej w Wyszkowie, 

20) Sołtysi oraz Przewodniczący Rad Osiedlowych (zgodnie z listą obecności). 
 

Ad. 1. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska. 

Przywitała Pana Burmistrza, Panią Z-cę Burmistrza, Panią Sekretarz, Pana Skarbnika, radnych, 

sołtysów, naczelników, kierowników i pracowników Urzędu, lokalną prasę oraz inne osoby 

przybyłe na posiedzenie sesji. Następnie w oparciu o podpisaną przez radnych listę obecności 

stwierdziła quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał. 
 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś z uprawnionych, obecnych na 

posiedzeniu, chciałby wnieść uwagi bądź propozycje zmian porządku obrad? 
 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami (kwiecień 2019 r.). 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) uchwała zmieniająca uchwałę Nr LIV/577/18 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 9 sierpnia 

2018 roku w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze 

oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, 

terapeutów pedagogicznych, logopedów, doradców zawodowych oraz innych nauczycieli; 

2) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wyszków; 

3) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Świniotop; 

4) nadania nazw drogom w miejscowości Rybienko Stare; 

5) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXXVI/355/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

30 marca 2017 r. w sprawie nadania nazw rondu i ulicom położonym w miejscowości 

Wyszków; 

6) przygotowania projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad i warunków sytuowania obiektów 

małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, 
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standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być 

wykonane na terenie Gminy Wyszków; 

7) uchwała zmieniająca uchwałę Nr VI/56/19 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 lutego 

2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wyszków dla wybranych terenów położonych w miejscowościach: 

Rybienko Stare, Leszczydół-Nowiny, Tulewo Górne, Rybno, Gulczewo, Skuszew; 

8) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Wyszkowa dla wybranych terenów położonych przy ulicach: Komisji Edukacji Narodowej, 

Przemysłowej, Zakolejowej, Stefana Okrzei, Tadeusza Kościuszki; 

9) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości; 

10) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019–

2026; 

11) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2019 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji za 2018 r. 

7. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. Cypriana Norwida za 

2018 r.  

8. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Wyszków organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 r.  

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad. 
 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska: 

1) poinformowała, że protokół z sesji Rady Miejskiej z 25 kwietnia 2019 r. został wyłożony 

w Biurze Rady 8 maja 2019 r. Uwag do protokołu nie wniesiono; 

2) przedstawiła informację o przekazaniu przez Burmistrza Wyszkowa Raportu o stanie Gminy 

Wyszków za 2018 r. Poinformowała, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, Burmistrz 

Wyszkowa przedłożył radnym Raport o stanie Gminy za 2018 r., który to Raport został 

przekazany radnym w formie papierowej oraz w wersji elektronicznej na eSesji. 

P. Przewodnicząca poinformowała, że powyższy Raport będzie przedmiotem obrad Rady 

Miejskiej na sesji 27 czerwca br., w trakcie której odbędzie się debata nad tym dokumentem. 

Następnie dodała, że Raport o stanie Gminy Wyszków za 2018 r. zostanie dziś zamieszczony na 

stronie internetowej www.wyszkow.pl oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy wraz ze 

zgłoszeniem zamiaru zabrania głosu przez Mieszkańca Gminy Wyszków w debacie nad ww. 

Raportem. Zgodnie z art. 28aa ust. 8 ustawy o samorządzie gminnym, Mieszkaniec Gminy 

Wyszków, który chciałby zabrać głos w debacie nad Raportem, składa do Przewodniczącej 

Rady Miejskiej pisemne zgłoszenie, poparte co najmniej 50 podpisami osób. Zgłoszenie składa 

się najpóźniej w dniu poprzedzającym dzień, na który zwołana została sesja, podczas której ma 

być przedstawiony Raport o stanie Gminy, tj. w dniu 26 czerwca br. Mieszkańcy są dopuszczani 

do głosu według kolejności otrzymanego przez Przewodniczącą Rady zgłoszenia. Liczba 

mieszkańców mogących zabrać głos w debacie wynosi 15. 
 

Ad. 4. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za kwiecień 2019 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
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Ad. 5. 

Zgodnie z porządkiem obrad, Rada przystąpiła do rozpatrywania projektów uchwał. 

1) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 

projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr LIV/577/18 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 9 

sierpnia 2018 roku w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze oraz 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, terapeutów 

pedagogicznych, logopedów, doradców zawodowych oraz innych nauczycieli. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, 

Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr IX/87/19 zmieniającą 

uchwałę Nr LIV/577/18 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 9 sierpnia 2018 roku w sprawie 

określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze oraz tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, terapeutów pedagogicznych, 

logopedów, doradców zawodowych oraz innych nauczycieli. 
 

2) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Wyszków.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 
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Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, 

Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr IX/88/19 w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wyszków. 
 

3) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Świniotop. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, 

Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr IX/89/19 w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Świniotop. 
 

4) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw drogom 

w miejscowości Rybienko Stare. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, 

Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr IX/90/19 w sprawie 

nadania nazw drogom w miejscowości Rybienko Stare. 
 

5) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XXXVI/355/17 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie nadania nazw rondu i ulicom 

położonym w miejscowości Wyszków. 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, 

Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr IX/91/19 zmieniającą 

uchwałę Nr XXXVI/355/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie 

nadania nazw rondu i ulicom położonym w miejscowości Wyszków. 
 

6) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie przygotowania projektu uchwały 

w sprawie ustalenia zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic 

reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów 

jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane na 

terenie Gminy Wyszków. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 
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Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, 

Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr IX/92/19 w sprawie 

przygotowania projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad i warunków sytuowania obiektów 

małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich 

gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą 

być wykonane na terenie Gminy Wyszków. 
 

7) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr VI/56/19 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla wybranych 

terenów położonych w miejscowościach: Rybienko Stare, Leszczydół-Nowiny, Tulewo Górne, 

Rybno, Gulczewo, Skuszew.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny - Adam Szczerba, 

 Naczelnik - Iwona Kozon, 

 Radny - Adam Szczerba (Ad Vocem), 

 Mieszkanka, jedna z wnioskodawców zmiany planu - Agnieszka Białczak-Więcek, 

 Burmistrz - Grzegorz Nowosielski, 

 Radny - Adam Szczerba (Ad Vocem), 

 Burmistrz - Grzegorz Nowosielski, 

 Radny - Adam Szczerba (Ad Vocem), 
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 Naczelnik - Iwona Kozon 

 Adam Szczerba (Ad Vocem), 

 mieszkanka, jedna z wnioskodawców zmiany planu - Agnieszka Białczak-Więcek. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, 

Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta 

Piórkowska, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław 

Tauter, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

PRZECIW (3) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mariola Brzezińska, Piotr Pokraśniewicz, Paweł Turek. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr IX/93/19 zmieniającą 

uchwałę Nr VI/56/19 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Wyszków dla wybranych terenów położonych w miejscowościach: Rybienko Stare, 

Leszczydół-Nowiny, Tulewo Górne, Rybno, Gulczewo, Skuszew. 
 

8) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych 

terenów położonych przy ulicach: Komisji Edukacji Narodowej, Przemysłowej, Zakolejowej, 

Stefana Okrzei, Tadeusza Kościuszki.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny - Adam Szczerba, 

 Naczelnik - Iwona Kozon 

 Radny - Adam Szczerba, 
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 Naczelnik - Iwona Kozon, 

 Radny - Adam Szczerba (Ad Vocem), 

 Naczelnik - Iwona Kozon, 

 Radny - Adam Szczerba (Ad Vocem), 

 Burmistrz - Grzegorz Nowosielski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof 

Sobieski, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz 

Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Monika Bieżuńska, Adam Szczerba. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr IX/94/19 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Wyszkowa dla wybranych terenów położonych przy ulicach: Komisji Edukacji Narodowej, 

Przemysłowej, Zakolejowej, Stefana Okrzei, Tadeusza Kościuszki. 
 

9) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny nieruchomości. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, 

Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr IX/95/19 w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 
 

10) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 – 2026. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof 

Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tadeusz Lewandowski. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr IX/96/19 zmieniającą 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 – 2026. 
 

11) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2019 r.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 
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W dyskusji udział wzięli: 

 Radny - Andrzej Lewandowski, 

 Skarbnik - Dariusz Korczakowski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, 

Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr IX/97/19 w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2019 r. 
 

Ad. 6. 

P. Marek Wiśniewski – Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji przedstawił 

Sprawozdanie z działalności Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji za 2018 r.(załącznik 

Nr 3 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady podziękowała za przedstawione Sprawozdanie i otworzyła dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny – Bogdan Osik, 

 Radny – Jan Abramczyk, 

 Dyrektor – Marek Wiśniewski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 
 

Ad. 7. 

P. Małgorzata Ślesik-Nasiadko – Dyrektor Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej 

przedstawiła Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej im. Cypriana 

Norwida za 2018 r. (załącznik Nr 4 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady podziękowała za przedstawione Sprawozdanie i otworzyła dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny - Adam Szczerba, 

 Radny - Eugeniusz Zaremba, 

 Dyrektor – Małgorzata Ślesik-Nasiadko, 

 Burmistrz – Grzegorz Nowosielski. 
 

Ad. 8. 

P. Edyta Wittich – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu przedstawiła 

Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Wyszków organizacjami 
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pozarządowymi oraz innymi podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 r. (załącznik Nr 5 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady podziękowała za przedstawione Sprawozdanie i otworzyła dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny - Bogdan Osik, 

 Naczelnik – Edyta Wittich, 

 Naczelnik – Sławomir Cieślak, 

 Burmistrz – Grzegorz Nowosielski, 

 Radny - Adam Szczerba, 

 Z-ca Burmistrza – Aneta Kowalewska, 

 Sołtys Gulczewa - Sławomir Wróbel. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 
 

Ad. 9. 

P. Jerzy Prusinowski - Przewodniczący Osiedla Nr 3 zwrócił uwagę, że pobocza przy ulicy 

Pułtuskiej (od przejazdu kolejowego) zarośnięte są bardzo wysoką trawą. Spytał z czego to wynika 

i dlaczego nikt tego nie kosi? Następnie poinformował, że przy parkanie dawnego PBRolu, stoi 

ławeczka, która służy głównie ludziom spożywającym napoje „wyskokowe”. Uważa, że ta ławka 

powinna stać na przystanku przy ul. Pułtuskiej - vis a vis sklepu „Biedronka”. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że jest kłopot z trawą przy ul. Pułtuskiej, 

ponieważ jest to droga wojewódzka i Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich nie ściął tej trawy. 

Do przejazdu kolejowego, trawa została wykoszona przez Gminę, mimo tego, że nie zostało 

zawarte z zarządcą drogi żadne porozumienie. Urząd występował do Mazowieckiego Zarządu o 

podpisanie umowy na utrzymanie przez Gminę dróg, będących w zarządzie Wojewódzkim, ale nie 

otrzymał na to zgody. MZDW stwierdził, że sam będzie utrzymywał swoje drogi. Z pozyskanych 

informacji wiadomo, że dopiero w czerwcu będzie wybierany wykonawca na strzyżenie trawników. 

Burmistrz poinformował, że są dwa wyjścia: albo Gmina sama zetnie trawę i Burmistrz weźmie ten 

wydatek na swoją odpowiedzialność, albo czekamy, aż trawę zetnie zarządca drogi. Jeżeli chodzi o 

ławkę, Burmistrz poinformował, że ławka przy dawnym PBRolu została postawiona w uzgodnieniu 

z Radą Senioralną ubiegłej kadencji. Takie było wskazanie tej Rady. Burmistrz dodał, że 

zaproponuje Naczelnikowi Wydziału Gospodarki Komunalnej, aby na przystanku autobusowym 

zamontować taką zwykłą, przystankową ławkę.  

P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa poinformował, że ławki są już przygotowywane i w najbliższym czasie zostaną 

zamontowane na przystankach: przy ul. Pułtuskiej, na Polonezie, przy ul. Sikorskiego obok 

przychodni lekarskiej oraz przy przychodni na skrzyżowaniu ulic Pułtuskiej i Okrzei. Jeżeli chodzi 

o ławkę na ul. Wspólnej, Naczelnik poinformował, że to chyba była inicjatywa mieszkańców 

ul. Wspólnej. Gmina nie ponosiła tu żadnych kosztów. 

P. Jerzy Prusinowski - Przewodniczący Osiedla Nr 3 poprosił, aby na placu zabaw przy 

kapliczce na ul. Wspólnej, również wykosić trawę oraz wymienić piach w piaskownicy. 

P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa poinformował, że place zabaw podlegają przeglądowi przez osobę zewnętrzną, która 

dwa razy w roku przeprowadza taki przegląd. Jeżeli są zalecenia, aby piach wymienić, to wtedy jest 

wymieniany. Jak na razie takie zalecenie nie wpłynęło, ale Wydział sprawdzi, jak to wygląda.  
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P. Wojciech Nowakowski – Sołtys Tulewa Górnego spytał, czy jest już coś wiadomo, co z gazem 

na terenie Tulewa Górnego? Mieszkańcy ciągle pytają i nie wiadomo co im odpowiadać.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że na ten moment, nie jest przewidywana 

budowa nitki gazowej w Tulewie Górnym. Urząd zwracał uwagę Dyrektorowi Mazowieckiego 

Oddziału, że w tej chwili budowana jest droga i można to wykorzystać, ale z tego co już wiadomo, 

nie jest możliwe, aby podczas tej inwestycji gazownictwo rozciągnęło swoją sieć. Pozytywna 

informacja jest taka, że Zakład nie wyklucza całkiem budowy sieci na tym terenie. Burmistrz dodał, 

że w pasie drogowym, jest zachowana rezerwa pod sieć gazową. Urząd czeka jeszcze na kolejne 

spotkanie z przedstawicielami gazownictwa i jeżeli będą jakieś nowe informacje, to na bieżąco 

będzie o tym informował.  

Radny – P. Adam Szczerba spytał, co jest z realizacją parkingu przy Placu Miejskim? Kto 

wykonuje tę inwestycję? Wcześniejsze informacje wskazywały na to, że parking będzie budowany 

przez firmę, która buduje Plac Miejski, czyli że nie będzie ogłaszany nowy przetarg. Z ostatnio 

otrzymanych informacji wynika, że parking jednak nie będzie realizowany przez tę firmę. 

P. Adam Mróz - Naczelnik Wydziału Inwestycji i Bezpieczeństwa poinformował, że faktycznie 

brana była możliwość rozszerzenia zamówienia firmie, która realizuje Plac Miejski. Koszt 

wykonania zadania przez tą firmę wyniósłby ponad 211.000 zł. Udało się jednak znaleźć miejscową 

firmę „Armel”, która wykonuje to zadanie za 159.000 zł. Inwestycja jest realizowana i zostanie 

oddana bez żadnych opóźnień.  

Radny – P. Adam Szczerba spytał, jak to się ma do ustawy o zamówieniach publicznych? 

P. Adam Mróz - Naczelnik Wydziału Inwestycji i Bezpieczeństwa poinformował, że procedura 

jest zachowana i zadanie jest realizowane zgodnie z ustawą (wartość zadania poniżej 20.000 euro). 

P. Elżbieta Piórkowska – Przewodnicząca Rady spytała, czy na cmentarzu komunalnym 

przewidywana jest budowa kolumbarium? Dodała, że miała takie pytania od mieszkańców 

Wyszkowa. 

P. Marek Siekierski – Prezes Zarządu Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego poinformował, że kilka lat temu zastanawiano się nad budową kolumbarium, ale jest 

to kosztowna inwestycja. Tańszą wersją jest pochowanie urny w ziemi. P. Siekierski poinformował, 

że jeżeli byłoby duże zainteresowanie pochówkami w kolumbarium, to nie ma przeciwwskazań 

technicznych, żeby takie kolumbarium wybudować. Jednak powtórzył, że jest to kosztowna sprawa, 

zwłaszcza dla osób, które chciałaby pochować swoich bliskich w taki właśnie sposób.   

Radny – P. Adam Szczerba uważa, że może warto byłoby się zastanowić nad mniejszymi 

kwaterami w ziemi, takimi tylko pod urnę. Na pewno byłby to mniejszy koszt dla mieszkańców. 
 

Ad. 10.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie i udział 

w obradach sesji i o godzinie 12:37, uznając porządek obrad IX Sesji Rady Miejskiej za 

wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad. 

 
 

Protokołowała        Przewodnicząca Rady 

 

Bożena Czerwińska       Elżbieta Piórkowska 


